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ZAPISNIK

s llsjedniceSkolskogodbora odrZanedanal5. lipnja2022. uprostorijamaOsnovneskole
Rude5. Sjednica jezapoielau 19:15.

Prisutni dlanovi Skolskog odbora:
1. Kresimir Erdelja, predsjednik Skokkog odbora,
2. Josipa Mesii,
3. Ojdana Raji6 Azinovi6,
4. Andro Krpan,
5. SnjeZana Cmekovii

Ostali prisutni: Sanja Krstanovi6, ravnateljica Osnovne Skole Rude5 i tajnica Skole Zrinka Prugovedki.
Predsjednik Skolskog odbora Kre5imir Erdelja konstatirao je da su na sjednici prisutno pet dlanova SO,
Sto je dovoljno za kvorum te da 6e svi zakljudci i odluke biti pravovaljane. Predsjednik SO-a Kre5imi.
Erdelja predloZio je sljedeii dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s pro5le sjednice Skolskog odbora
2. Prijedlog izmjena Poslovnrka o radu UV i RV
3. Usvajanje Pravilnika o posfupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i postupku imenovanla

povj erlj ive osobe i njezina zamjenika
4. Razno

Dnevni red jednoglasno je prihva6en.

Ad1) Usvajanje zapisnika s pro5le sjednice Skolskog odbora
Predsjednik Skolskog odbora Kresimir Erdelja utvidio je da su svi dlanovi dobili zapisnik s prethodne
sjeclnice Skolskog odbora odrZanog 28. travnja 2022. narazmatranje te je proditao zapisnik. Zajednidki
je usugla5eno da je zapisnidarka ove sjednice Ojdana Raji6 Azinovi6, s obzirom da je dogovoreno da
zapisnike vode dlanovi Skolskog odbora naizmjenidno.

Zakljuiak:
Clanovi Skolskog odbora su uz predloZene promjene, verit-icirali zapisnik 10. s.jednice Skolskog odbora.

Ad2) Prijedlog izmjena Pravilnika o radu UV i RV
Dvtje udrteljice su poslale pr"rjedlog promjena te je gosp. Erdelja izjavio kako su dvije promjene nadelno
prihvatljive, a za dvije mu se dinr kako nisu u skladu sa Statutom Skole, a Sto je nuZno da bude. Na to se
nadovezala Ojdana Raji6 Azinovic i pitala koja je, i je li uop6e propisana procedura izmjena i dopuna
Pravilnika o radu UV i RV. Znail li to da svaka osoba kad god se sjeti moZe uputiti zahtjev za
promjenom i o tome onda Skolski odmor mora glaso vati? inalili to da se sljedeii put mogu odekivati
ponovo neke izmjene o kojima opet moramo glasovati. Gospocla Prugovedki ilavlla je kako se radi o
sttudnom tijelu Skole, u pitanju su svi uditelji i bilo bi u redu da se uvaZavaju njihova mi5ljenja. Na to je
gda Azinovii dodala kako je uobidajeno da se kod promjena akata u postupku donoSenja organizirajavna
rasprava i da se da rok u kojem se zaprimaju prijedlozi, razmotre se sva miSljenja i nakon toga se donese
rrovi al<t.

Josipa Mesri istaknula je kako se trebalo staviti da se ljudi odituju, redeno je na uditeljskom vrjeiu da tko
ima prijedlog da ga uputi Skolskom odboru i kolegice su tako i udinile. Predsjedhik Skolskog odbo.u
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